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Deltagere:  
Forældre: Camilla Storm, Tove, Cathrine, Ane, Florence, Rasmus, Camilla Mehl 
Medarbejdere: Eva, Søren, Karin 
Ledelse: Birgitte (mødeleder), Claus (referent) 
 
Fraværende: Katrine og Kenneth 

 
 
Dagsorden:  
 
1. 17.00                                 

Godkendelse af referat fra 30/11 2020 – udskydes, til vi mødes fysisk. 
 

Nye punkter omkring børn i dagtilbud og om Virtuel undervisning har skubbet dagsorden med 1 time. 
 

Børn i dagtilbud 
- Vi har haft en snak omkring om at være velkommen til at aflevere sit barn i dagtilbud, og at det er også i 

orden at gøre, når man arbejder hjemme. 
- Vi følger uvm henstillinger til,  kun at  bede forældre at overveje,  hvis det er muligt at holde deres børn 

hjemme. At arbejde hjemme behøver ikke at være en grund til at holde børnene hjemme. 
- Forældre føler sig stadig velkommen i dagtilbud 
- Oplevelsen fra personalet er, at enkelte børn holder fri, andre kommer lidt senere og bliver hentet lidt tidligere. 
- Personalet har det ikke meget anderledes end før jul. Personalet i børnehuset er ikke specielt bekymrede. 

Udfordringen er vaskning af legetøj og mødet med forældre i garderoben(smittefare),  
-  

 
Virtuel undervisning 

- Der har været en frustration blandt forældre, fordi forældre forstår det sådan, at børnene hele skoledagen skal 
side foran skærmen.  

- Skolens intention har været at lærerne skal være til rådighed hele skoledagen, at de starter hver lektion op med 
at give eleverne et oplæg og en opgave og ellers være til rådighed ved spørgsmål. 

- Forældre oplever en bekymring om, at elever har svær ved at ”møde” ind til tiden, det er en lang dag med 
mange opbrud, der bliver meldt ud,  at der bliver noteret fravær, hvis ikke de er online til tiden efter eks. 
Pauser. Links til google-meets kommer forskellige steder, hvilket forvirrer. 

- Nogle børn er glade for de ”lange dage” en ”rigtig” skoledag og er glade for opgaverne og muligheden for 
interaktioner med lærerne, Der er ønske om at børnene bliver bedt om at komme mere ud i pauser. 

- Der er ønske om,  at der opfordres til at lærerne  skal tænke noget socialt samvær ind i skoledagen. 
- Forslag om en lang pause midt på dagen, skal dog være for hele skolen.  Elles kan man lægge pausen sidst på 

dagen så skoledagen bliver kortere.  
- Tilmelding til næste uges nødpasning er søndag kl. 16, og der skal understreges, at ved akut behov kan Claus 

kontaktes 
 
2. 17.05          

Tildelingsmodellen – orientering om status (Tove).  
-      Beslutning i byrådet og korrespondancen med Mols. 
byrådet har d. 16/12 besluttet at lægge sig på et knæk på 71% 
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byrådet (Christoffer Petersen) har udmeldt, at de ville imødekomme de store skolers ønske,  
derfor landede de det sidste knæk i tildelingsmodellen på 71% mod nuværende 66 % 
besparelser fra sidste år er tilbageført  

 
3. 17.20  

Pædagogisk dag i børnehuset (Claus) 
–      læreplanstemaer  
Claus viste smagsprøver på den styrkede læreplan. 
I god tid inden næste bestyrelses møde sendes det samlede produkt ud til bestyrelsen til gennemlæsning, så 
bestyrelsen har mulighed for at give feedback på indholdet med et forældreperspektiv.  
Derefter skal det offentliggøres på hjemmesiden 

 
4. 17.50 

Forslag om legepladsudvalg 15 minutter 
- Hvad er opgaven – drøftelse 
Først skal der skal en afklaring i hvad fremtiden skal være for legepladsen, skal den være som tidligere eller skal vi 
dele den op Skol/sfo og Børnehus, Birgitte og Claus er ansvarlig for at det sker. SFO-delen, som den er nu trænger 
til face-lift. 

 
Div. input fra chatten 

 man kunne også involvere børnene i det.... de kunne godt brainstorme og bygge noget modeller op 
Legepladsen skal også være med steder til de få børn 
Legeplads er også kulturskabende…. aka en boldbane skaber spil… osv. 
 

- Hvem er med i udvalget 
Camilla M, Ane og Rasmus 

5. 18.05 – 18.30  
Pause 
 

6. 18.30   
Kommunikationsprincip  
- Dialog og aftale om det videre forløb 
- Vi skal have aftalt en ramme, og én kan evt. lave et udkast 
Rasmus vil gerne bidrage med et skematisk skriv evt. Sammen med Kenneth 
Birgitte sender mindmappet som PDF fil til Rasmus og Kenneth 
 

 
7. 19.00  

Justering af principper mv. jf årshjulet. 
- Har vi dem vi skal have (tove undersøger naboskolers hjemmeside) 
- Hvilke skal vi have kigget på  

Bilag: liste over principper/politikker og hvornår de sidst er revideret 
Punktet er udsat 

8. 19.30  
Nyt fra udvalg/nye udvalg 
- Status på Lavvu 
Punktet er udsat 
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9. 19.35 
Punkter til kommende møder 
- Ny arbejdstidsaftale for lærere - orientering om A20 (Eva og Birgitte) 
- Trivselsmåling fra sommer 2020 
- Andre punkter, vi ønsker drøftet? 
- Kommunikationsprincip 
- De styrkede læreplaner 
- Status på online undervisning 
- Justering af principper 
- Legeplads (når det har været i pædagogisk råd) 

 
10. 19.45 

 Orientering fra 
- Ledelse: 
- Chromebooks skal være device fra 6. kl. og op, med langsom indfasning,  

Birgitte koordinere med Rønde skole, så det bliver ens for eleverne,  
5 kl. og nedad skal bruge iPad. 

- Sille(lærer) er blevet sygemeldt, Cecillie(tidligere vikar for Sille) læser Silles timer 
- Merete vores nye skolepædagog, er startet stille og roligt op,  

Merete er kontakt pædagog i 1. klasse. 
- Forældre: 
- Tove, har i egenskab som formand og forældre, har budt de nye forældre velkomne, som er startet i skolen; 

2 familier: den ene med børn i 1. og 2. kl., den anden familie med barn i 2. kl. og i ældste gruppe. 
 

11. 19.55  
Evt. 
Skolefest -  aflysningen bliver offentliggjort i månedsnyt 

 
Næste bestyrelsesmøde: tirsdag d. 23/2 2021 


